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 مسابقه ای که روسیه در آن نباشد  
ارزش ندارد 

تسنیم: بهرام مشتاقی در خصوص نتایج 
اخیر تیم ملی کشتی فرنگی اظهار داشت: کاری 
به جام جهانی ندارم، کلی می گویم اصولا وقتی 
روسیه نباشد مسابقات ارزشی خاص ندارد، 
همین تیم ایران هم نباشد وضعیت همین است. 
یعنی اگر یکی از اضلاع قدرت کشتی دنیا نباشد، 
همین حالت را دارد. تیم ایران اگر در مسابقات 
جهانی و آسیایی نباشد چه آزاد و چه فرنگی، 
مسابقه از اعتبار می افتد. وی در مورد انتخاب 
حسن رنگرز به عنوان جایگزین محمد بنا تاکید 
کرد: او امتحان پس داده  کار مربیگری است. در 
تیم ملی جوانان چند سال پیش خودش را نشان 
داد و بعد هم در لیگ خوب کار کرد که البته لیگ 
نفرات خودش نیست و برای مربیان مختلف 
است اما به هرشکل رهبری و جمع و جور کردن 
آن تیم نشان دهنده این است که حسن رنگرز 
پتانسیل این کار را دارد. وی تصریح کرد: من قبلا 
هم گفته بودم که نتایج مسابقات جهانی نروژ را 
به فراموشی بسپارید. نروژ یک نتیجه ای بود که 
در دامن کشتی ایران افتاد. چیزی شاید شبیه به 
المپیک 2012 لندن که دیگر تکرار نشد. البته 
در المپیک لندن، هم بچه های ما خیلی گردن 
کلفت بودند و هم اینکه روس ها هم بودند و ما در 
حضور آنها سه طلا گرفتیم اما در همان لندن، به 
غیر از سوریان، دو طلایی دیگر را این آقا )محمد 
بنا( نمی خواست. واقعیت این است، می توانید از 
خودشان بپرسید. قاسم رضایی زنگ زد و گفت 
دارم می روم آذربایجان، در راه رفتن بود که 
دوپینگ دو کشتی گیر 97 کیلویی مان درآمد. 
وقتی مرحوم بابک قربانی و امیر علی اکبری را 
از دست دادیم، قاسم رضایی را که از اردو بیرون 
کرده بود، گفت بیاید. همای سعادت هم آنجا بر 
شانه های بچه ها نشست و شدند قهرمان المپیک. 
نمی خواهم اسم ببرم اما برخی از قهرمانان ما، 
یک بار قهرمان هستند! یعنی همان یک بار در 
نروژ قهرمان شدند، یک مدال به گردن شان افتاد 

و دیگر در خواب هم طلا را نخواهند دید.

تیم استقلال با برتری مقابل نساجی موفق 
شد به اولین جام خود در این فصل دست پیدا 
کند. حسین فرکی پیشکسوت فوتبال در این 

خصوص و شرایط تیم ملی صحبت کرد. 
  نظر شما در خصوص برد استقلال 
مقابل نساجی و کسب سوپرجام چیست؟

 ساپینتو ابتدای فصل قول داده بود که چند 
جام بیاورد که اولی به دست آمد استقلال روند 
خوبی دارد. نباید فراموش کنیم که نساجی 
هم یکی از تیم های خوب لیگ امسال است و 
بازی های با برنامه ای را ارائه می دهد. کادرفنی 
آن ها آنالیز خیلی خوبی از تیم ها دارند و این را 

در بازی با استقلال هم دیدیم. 
  عملکرد فنی استقلال را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 فوتبال استقلال نسبت به اول فصل خیلی 
فرق کرده است. سرمربی تیم شناخت بیشتری 
از نفرات پیدا کرده است. حردانی یا جلالی 
مدافعین خوبی هستند و اگر بیشتر از آن ها 
استفاده شود، میل هجومی استقلال هم بیشتر 
می شود. در کل استقلال با ساپینتو پیشرفت 

قابل توجهی داشته است. 
  نظر شما در مورد گلزنی ارسلان 

مطهری در این بازی چیست؟
فقط او را از دور می شناسم اما مطهری 
بازیکنی است که هر موقع بازی کرده یا بازی 
نکرده به یک شکل بوده، این نشان می دهد فقط 

به فکر فوتبال و پیشرفت کردن است. 
برای  تیم ملی  آماده سازی  روند    
مسابقات جام جهانی را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 به هر حال با تغییر و تحولی که در تیم ملی 
صورت گرفت و کارلوس کی روش سرمربی شد 
همگان منتظر این هستند که تیم ملی به دور 
دوم مسابقات راه پیدا کند. البته با این حجم از 
لژیونر و بازیکن طراز اول چنین نتایجی دور از 

دسترس نخواهد بود. 

خارج ازمستطیل سبز

فرکی: 
 فوتبال استقلال 

 نسبت به اول فصل 
خیلی فرق کرده است

خبــــــر
 احتمال حضور هیونگ مین 

 در فهرست کره ای ها 
در جام جهانی ۲۰۲۲ 

سون هیونگ مین با وجود عمل جراحی 
جمعه گذشته ممکن است تا آغاز جام جهانی 
2022 بهبود یابد. به گزارش Sports Mole؛ 
سون هیونگ مین، هافبک تاتنهام و تیم ملی 
فوتبال کره جنوبی تا شروع جام جهانی 2022 
فرصت ریکاوری دارد. او ممکن است تیم ملی 
کشورش را در این مسابقات همراهی کند. 
این ستاره کره ای در بازی لیگ قهرمانان اروپا 
برابر مارسی فرانسه از ناحیه چشم آسیب 
شد.  جراحی  عمل  گذشته  جمعه  و  دید 
پزشکان معتقدند سون هیونگ مین می تواند 
2022 برسد و در ترکیب  به جام جهانی 
 H کره جنوبی قرار بگیرد.  کره جنوبی در گروه
جام جهانی 2022 با تیم های ملی غنا، پرتغال 
و اروگوئه همگروه است. رقابت های جام جهانی 

2022 از 29 آبان در قطر آغاز خواهد شد. 

ذکاوت عالی طارمی 

   بایکوت قطر
هواداران بروسیا دورتموند در جریان بازی برابر 
بوخوم بار دیگر بنر بسیار بزرگی را در سیگنال ایدونا 
پارک به نمایش درآوردند که عبارت »بایکوت قطر 

2022« روی آن به چشم می خورد. 

    خداحافظی 
 جرارد پیکه با چشمانی گریان از هواداران بارسلونا 
خداحافظی کرد. پیکه در دقیقه 84 دیدار با آلمریا 
تعویض شد تا با چشمانی اشک بار و آه و ناله از هواداران 

بارسلونا خداحافظی کند. 

           مربی
کاساس مربی 49 ساله اسپانیایی که پیش از این 
در تیم ملی اسپانیا کار دستیاری را به مدت چهار سال 
و در دوره روبرت مورنو و لوییز انریکه انجام می داد 

هدایت عراق را برعهده گرفت.

ت
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 فوتبـــال داخلـــی 
تسنیم: نماینده مشهد مقدس برای دومین بار در یک 
مسابقه لیگ دسته اول حضور نیافت تا از جدول این رقابت ها 
حذف شود. هفته دوازدهم مسابقات لیگ دسته اول فوتبال 
باشگاه های کشور عصر دیروز )یکشنبه( آغاز شد که مطابق 
برنامه، شهر خودروی خراسان از ساعت 15 در جم باید به مصاف 
پارس جنوبی می رفت. تیم مشهدی که در بازی هفته اول مقابل 
چوکای تالش بازی نکرد بود، برای مسابقه دیروز نیز در زمین 
حاضر نشد تا مطابق آیین نامه مسابقات، از جدول لیگ دسته 
اول فوتبال کنار گذاشته شود. مهرداد شفیعی مسئول برگزاری 
لیگ یک در گفت وگو با تسنیم، این خبر را تأیید کرد و اظهار 
داشت: اعضای تیم پارس جنوبی، داوران و ناظران از ساعت 15 
مهیای برگزاری بازی بودند که تیم شهر خودرو در زمین حاضر 
نشد. این تیم برابر چوکا هم بازی نکرده بود و به همین خاطر، 
از جدول مسابقات حذف خواهد شد. چهار سال پیش تیم های 
نفت تهران و سیاه جامگان به دلیل اینکه در دو دیدار از لیگ 
دسته اول شرکت نکرده بودند، به دو رده پایین تر سقوط کردند 
و در عمل منحل شدند. شهر خودرو در 9 هفته لیگ دسته اول 
به میدان رفت و آمار 46 گل خورده و صفر امتیاز را از خود به 
جای گذاشت. حذف شهر خودرو، جدول کلی مسابقات را دچار 
تغییراتی می کند و سه امتیاز تیم ها مقابل نماینده خراسان 

رضوی حذف خواهد شد. 

مهدی طارمی در این فصل از مسابقات باشگاهی در پورتو 
و لیگ قهرمانان اروپا عملکرد فوق العاده ای دارد.  دو فاکتور 
خیلی مهم در این زمینه وجود دارد. اول درک متقابل و 
دوم انسجام تیمی است، زمانی که اعضای یک تیم از پشت 
یک عینک بازی را ببینند به درک کاملی از هم می رسند و 
ویژگی ها و توانایی های یکدیگر را به خوبی در ابعاد تاکتیکی، 
تکنیکی، فیزیکی و جنبه های روانشناختی متوجه می شوند. 
این موارد باعث موفقیت یک بازیکن در زمین می شود. هوش 
فوتبال خیلی اهمیت دارد. در گذشته علی دایی را داشتیم که 
توانسته بود در بالاترین سطح فوتبال اروپا گلزنی کند. منظور 
اینکه وقتی بازیکنی می تواند در چنین سطحی گلزنی کند 
یعنی قابلیت های مهمی، چون هوش بالا، مهارت عالی و درک 
متقابل از ویژگی های طارمی در میان هم تیمی های او وجود 
دارد و او هم می داند چگونه خود را در موقعیت های درستی 
قرار دهد.  طارمی به عالی ترین شکل از هوش خود استفاده 
می کند و با تمرکز بالا آنچه به وی گفته شده را در زمین به 
اجرا در می آورد. این بازیکن که پیشرفت قابل توجهی کرده 
در تیم ملی ایران به زمین می رود اما مطمئن باشید شانسی 
نخواهد داشت برای اینکه بتواند در بهترین تورنمنت ملی 
فوتبال جهان بدرخشد و در جام جهانی نمایشی فوق العاده 
همانند زمان حضور در پورتو داشته باشد. چون درک متقابل 
وجود ندارد و بازیکن نمی تواند آنطور که در پورتو بازی های 
فوق العاده ای انجام می دهد در تیم ملی مشابه آن را پیاده کند. 
در تیم ملی این قابلیت وجود ندارد تا به راحتی به یک سوم 
دفاعی رقبا نزدیک شویم و بتوانیم پاس سازنده ای را برای 
طارمی فراهم کنیم که بتواند اثرگذاری بالایی داشته باشد 
و ضربه نهایی را به حریفان بزند. این موارد در فوتبال مدرن 
وجود دارد اما در تیم ملی ما با وجود لژیونرهایی که داریم 
چنین نمایشی را نمی توانیم انتظار داشته باشیم چون از 
سطح اول دنیا عقب هستیم و به اندازه کافی زمان در اختیار 
ملی پوشان نیست تا بتوانند شناخت کافی را از یکدیگر به 
خصوص طارمی که آماده تر از سایرین است مقابل ارائه 
عملی کنند.  بازیکنانی نظیر لیونل مسی و کریستیانو رونالدو 
هم نتوانستند با تیم ملی خود فاتح جام جهانی شوند چون 
رقبایی پیدا می شوند که با برجسته ترین ساختار دفاعی 
اجازه فتح جام را از تیم های ستاره هایی چون مسی و رونالدو 
می گیرند. این مهره های ارزنده در سطح باشگاهی به خاطر 
آنکه توانایی های کم نظیری دارند خود را از چنگ برنامه های 
تدافعی رقبا رها می کنند و اثرگذاری لازم را برای تیم های 
باشگاهی خود دارند. در سطح ملی فرصت کافی وجود ندارد 
تا بازیکنان بتوانند خود را مسی و رونالدو هماهنگ کنند. 
ملی پوشانی که در کنار این مهره ها هستند بهترین بازیکنان 
دنیا نیستند که بتوانند چنین ستاره هایی را همانند زمانی 
که در رده باشگاهی هستند تغذیه کنند و بازی سازی لازم را 
برای آنها انجام دهند. همچنین بتوانند از سازندگی لازم مسی 
و رونالدو به عالی ترین شکل بهره ببرند. ضمن اینکه برای 
رسیدن به هدف بزرگی چون کاپ قهرمانی جام جهانی تمرکز 
تیم ها به مراتب بالاتر است و فرصت کمتری به ستاره های 

برجسته رقیب داده می شود.

 دیدار کی روش و رحمتی 

آشتی پس از 10 سال

سال  پنجم
شماره   1411

آرمان ملی:  سید مهدی رحمتی که سال 1391 به دلیل 
کنار رفتن از ترکیب تیم ملی رابطه خوبی با کی روش نداشت 

روز گذشته به دیدار وی رفت. 
  اختلاف 

بدون تردید یکی از خبرسازترین اختلاف های بین سرمربیان 
و ستاره ها، مربوط به کارلوس کی روش و سیدمهدی رحمتی 
بود که در زمان خود سر و صدای زیادی به راه انداخت و باعث 
شد رحمتی برای همیشه تیم ملی را از دست بدهد. هنوز کسی 
به طور دقیق نمی داند که بین رحمتی و کی روش چه گذشت 
ولی هرچه بود دودش به چشم دروازه بان سابق تیم ملی رفت. 
مهدی رحمتی در اولین روز ماه بهمن سال 91 از تیم ملی 
کناره گیری کرد. او دلیل این بازنشستگی موقتی را اعلام نکرد اما 
موضعگیری های او در روزهای بعد از کناره گیری نشان می داد 
که این تصمیم به خاطر اختلاف نظر با سرمربی تیم ملی گرفته 
شده است: » این یک تصمیم شخصی است. در دو ماه گذشته 
حرفی نزدم و سکوت کردم اما فشار زیادی را تحمل کردم. 
می خواهم استراحت کنم و نیاز به آرامش دارم. برای همین، 
همان طور که گفتم با عذرخواهی از همه، می خواهم چند وقتی 
را دور از تیم ملی باشم. این یک تصمیم موقت است. واقعا به 
استراحت نیاز دارم. از همه می خواهم درکم کنند.« کارلوس 
کی روش هم که انگار منتظر تصمیم رحمتی بود، خیلی زود 
روحیه مخالف بازیکن سالاری خودش را نشان داد و گفت: 
»من به عنوان سرمربی تیم ملی ایران از مهدی رحمتی به خاطر 
خدماتش تشکر می کنم و به هواداران و شما ضمانت می کنم 
تیم ملی رو به جلو حرکت خواهد کرد. و با بازیکنان متعهدی که 
دارد حرکتش ادامه پیدا می کند. من به تصمیم رحمتی احترام 

می گذارم و به او می گویم خیلی ممنون و با آرزوی بهترین ها.« 
رحمتی که در اولین مصاحبه اش تاکید کرده بود به صورت 
موقت از تیم ملی جدا می شود، از تصمیم کی روش برافروخت :    » 
با صحبت های غیرمنصفانه ای که کی روش در مصاحبه اش انجام 
داد، در درستی تصمیم خود یقین پیدا کردم. بابت این تصمیم 
خیلی ناراحت هستم اما باید بگویم بازی در تیم ملی رویای من 
بوده است. همه می دانند که در طول -5  6 سال گذشته حتی 
یک بازی را از دست نداده ام و فشار جسمی زیادی را تحمل کردم 
اما در این بین طعنه های زیادی را می شنیدم اما یکسری عوامل 
دست به دست هم داد تا تلخ ترین تصمیم زندگی ورزشی خود 
را بگیرم. من در مصاحبه خود اعلام کردم که مدتی در خدمت 
تیم ملی نیستم اما عده ای از کلمه احتمالا من به نتیجه مورد 
علاقه خود رسیدند. با این وجود و به رغم اظهار نظر غیر منصفانه 
کی روش از ایشان تشکر می کنم و برای تیم ملی در ادامه   راه 
آرزوی موفقیت می کنم« دروازه بان استقلال وقتی متوجه شد 
کی روش لجباز تر از این حرفهاست که او را به تیم ملی دعوت 
کند، شمشیر را از رو بست و در آخرین مصاحبه خود در سال 91 
به شبکه خبر گفت : »به موقع درباره کی روش صحبت می کنم. 
ما رفته ایم، مربی از خارج آورده ایم که کارنامه اش مشخص است. 
او هر جا بوده به عنوان نفر دوم کار کرده و موفق هم بوده است. به 
همین خاطر من به فدراسیونی که به خاطر ترسش هیچ صحبتی 
نمی کند پیشنهاد می دهم یک ایرانی را به عنوان سرمربی 
تیم ملی انتخاب کند و کی روش را به عنوان دستیار کنارش قرار 

دهد، ببینند چه می شود و ایرانی چه کار می کند.«
  نامه

اردیبهشت ماه سال 91 رئیس وقت فدراسیون فوتبال ایران 

گفت: سیدمهدي رحمتي نامه اي براي بازگشت به تیم ملي به 
فدراسیون ارائه کرده است، اما نحوه عذرخواهي وي نظر سرمربي 
تیم ملي را جلب نکرد! علی کفاشیان در گفت وگویی کوتاه با ایرنا 
درخصوص صحبت های رحمتی که گفته بود چندی پیش نامه 
عذرخواهی رابه فدراسیون فوتبال داده است، عنوان کرد: این 
دروازه بان نامه ای به فدراسیون داد اما متن آن و عذرخواهی 
انجام شده آن چیزی نبود که سرمربی تیم ملی می خواست و 
به همین دلیل کارلوس کی روش رحمتی را به تیم ملی فوتبال 
ایران بازنگرداند. وی افزود: کی روش می خواست که رحمتی از 
تیم ملی، کادر فنی و مردم عذرخواهی کند؛ اما به نظر می رسد 
نامه رحمتی مورد رضایت وی نبوده است. رئیس فدراسیون 
فوتبال درخصوص هادی عقیلی نیز گفت: این بازیکن اصلا 
نامه ای نداده است که مورد قبول سرمربی نباشد. کارلوس کی 
روش سرمربی تیم ملی فوتبال ایران چند روز پیش اعلام کرد 
که مهلت هادی عقیلی و سیدمهدی رحمتی برای امضای نامه 
عذرخواهی به پایان رسیده است و این بازیکنان دیگر جایی در 
تیم ملی ندارند. پس از این صحبت ها، رحمتی نیز اعلام کرد که 
نامه عذرخواهی را پیش از صحبت های کی روش به فدراسیون 

داده است، اما به نظر می رسد در فدراسیون ناپدید شده است. 
  زهرچشم؟

دی ماه سال 94 سید مهدی رحمتی با حضور در برنامه 90،  
در خصوص دعوت نشدنش به این تیم به خاطر اختلاف نظر با 
کی روش، گفت: وقتی از تیم ملی خداحافظی کردم در بیانیه 
خود نوشتم این خداحافظی موقت است. پس از تصمیم من 
صحبت های زیادی علیه من انجام شد اما هیچ وقت آنها را بازگو 
نکردم. در حال حاضر فقط خوشحالی هواداران استقلال برایم 
مهم است و به خودم قول دادم در مورد تیم ملی امسال صحبت 
نکنم. رحمتی در ادامه گفت وگو خود با برنامه 90 حاضر نشد 
در مورد دلایل جدایی اش از تیم ملی صحبت کند و تنها اعلام 
کرد برای بازگشت به تیم ملی نمی تواند هیچ اتفاقی را پیش 
بینی کند. دروازه بان استقلال در خصوص اینکه گفته می شود 
کی روش خواسته با کنار گذاشتن او از سایر بازیکنان زهر چشم 
بگیرد، گفت: من چنین ذهنیتی ندارم اما اگر کی روش، این گونه 

فکر می کند برای او آرزوی موفقیت دارم. 
  دیدار 

پیش از شروع تمرین دیروز تیم ملی سیدمهدی رحمتی 
سرمربی فعلی تیم ملی آلومینیوم اراک و خسرو حیدری مربی 
فعلی استقلال در زمین شماره 2 مرکز ملی فوتبال حاضر شدند. 
رحمتی و حیدری که از شاگردان سابق کارلوس کی روش در 
تیم ملی هستند دقایقی با سرمربی تیم ملی و مهدی محمدنبی 
نایب رئیس فدراسیون صحبت کردند پس از این اتفاق کی روش 
دو شاگرد اسبق خود را به سمت دوربین عکاسان برد و پس از 

برداشتن کلاه خود با آنها عکس یادگاری گرفت. 

علیرضا بیرانوند در حاشیه تمرین تیم ملی فوتبال کشورمان 
اظهار داشت: به جام جهانی نزدیک می شویم و تمرینات را 
پشت سر می گذاریم؛ البته به جز دو بازیکن، مابقی لژیونرها در 
تمرین نیستند. هفته دومی است که صبح و بعدازظهر تمرین 
می کنیم و شرایط خیلی خوب است و همه آماده هستند. 
ان شاءا... در این هفته هم با یک بازی دوستانه ای که پیشِ رو 
داریم به خوبی تمرینات را تمام کنیم و آماده جام جهانی شویم. 
وی در مورد وضعیت آمادگی خودش و میزان شناختش از 
حریفان توضیح داد: خدا را شکر شرایط خودم مثل تمام بچه ها 
که تمرینات خوبی را پشت سر می گذارند، خوب است. همه 

آماده هستیم برای ارائه بازی های خیلی خوب که بتوانیم مردم 
را خوشحال کنیم. همه تیم ها را می شناسید، حریفان خیلی 
سختی هستند و کارمان خیلی دشوار است. ما متحد شدیم 
که این تاریخ را بسازیم و از گروه مان صعود کنیم، امیدوارم با 
تمریناتی که داریم و کادر فنی که زحمت می کشد این اتفاق 
برای تیم ملی بیفتد. دروازه بان تیم ملی ایران در واکنش به این 
پرسش که او بازیکن باتجربه ای است و چقدر شانس صعود 
برای تیم ایران از گروهش قائل است، گفت: ما دور قبل خیلی 
شانس داشتیم و می توانستیم از گروه  مان صعود کنیم. همان 
کادر هم برگشته است و شناخت خوبی از بچه ها دارد. هرچند 

زمان کمی وجود داشت، اما به هرحال کی روش در جام جهانی 
قبلی حضور داشت و بچه ها می دانند او از ما چه می خواهد که 
آنها را در بازی ها پیاده کنیم. مسلماً با توضیحات بیشتری که 
در این مدت داده شده است شانس زیادی داریم و با بازی های 
خوبی که مقابل سنگال و اوروگوئه انجام دادیم، خودمان 
هم امیدواریم، ان شاءا... مردم هم دعا می کنند تا بتوانیم از 
گروه مان صعود کنیم. علیرضا بیرانوند درباره مصدومیتش 
نیز تصریح کرد: یک سال است هر کسی می آید می گوید 
مصدومیت! به نظرم عملکردم نشان می دهد من مصدومیت 
جزئی نمی گویم نداشتم، داشتم، اما یک مدت زیر نظر کادر 
پزشکی تیم ملی و پرسپولیس تمرینات اختصاصی انجام دادم. 
در پرسپولیس هم تا دقیقه 90 بازی می کردم و الآن شرایطم 
آماده است و نگران هیچ چیز نباشید، ان شاءا... بتوانیم همه را 

خوشحال کنیم. 

بیرانوند: 

متحد شدیم تا از گروه مان صعود کنیم 

 دبیر: 

هیچ وقت حال کشتی تا این حد خوب نبوده است 
علی رضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی گفت: هیچ موقع 
حال کشتی انقدر خوب نبوده؛ نه در مدال آوری، نه امکانات و 

نه از لحاظ احترام بین مردم. 
  رونمایی

آئین رونمایی کتاب نخسایی ها، زندگی نامه شهید سجاد 
عفتی و کتاب دوبنده خاکی، زندگی نامه شهید اصغر منافی زاده 
با حضور مسئولین کشوری و لشگری، خانواده معزز شهدا، 
جمعی از فرهیختگان، قهرمانان و پیشکسوتان ورزش پهلوانی 
کشتی در محل خانه کشتی شهید مصطفی صدرزاده واقع 
در کمپ تیم های ملی صورت گرفت. در این مراسم علی رضا 
دبیر رئیس فدراسیون کشتی، مهدی میرجلیلی رئیس 
سازمان بشیج ورزشکاران به همراه علی رضا پاکدل، مهرداد 
علی قارداشی و مهدی گودرزی اعضای هیات اجرایی کمیته 

ملی المپیک حضور یافتند. 
  صحبت دبیر 

رئیس فدراسیون کشتی در این مراسم اظهار داشت: 
هیچ موقع حال کشتی این قدر خوب نبوده؛ نه در مدال آوری، 

نه در امکانات و نه از لحاظ احترام بین مردم. حداقل تاریخ 
35ساله اش را من یادم هست؛ دوره آقا تختی، دوره ما و 
حیدری ها و این دوره. از هر نظری چه امکانات، چه مدال و 
چه جایگاه هیچ وقت مثل این دوره نیست. وا... همه اش برکت 
این شهداست، اگر من بگویم کار من است که خاک بر سرم! 
شهید غیرت دارد روی جایی که به نامش شده، روزی اش را 
شهدا می رسانند و ما تا به حال نمانده ایم و نمی فهمیم چطور 
انجام شده. این مراسم ها کُد به ما می دهد، نه که سالی یک 
بار بزرگداشت بگیریم. این کفِ خیابان ماهاست، نام گذاری 
مسابقات بزرگداشت به نام علی رضا دبیر که نه، الگوی واقعی 
باید معرفی شود و به نام شهدا باشد. این ها می توانند 70 هزار 

شفاعت کنند. 
  فرهنگ 

وی افزود: 4 دسته انعمت علیهم داریم، امام ها، صدیقین، 
صالحین و شهدا. انعمت علیهم ولایت اهل بیت است. ان شاا... 
فدراسیون ها این فرهنگ را رواج بدهند. یک نقدی اگر بخواهم 
بکنم؛ این است که فرهنگ جهاد و جبهه در دهه 70 کف 

جامعه نیامده که اگر می آمد، خیلی مشکلات را نداشتیم. خدا 
آخرش با فضلش ما را می سنجد اما جواب شهدا را دادن سخت 
است. چه مدیر بی عرضه ای که کار نمی کند و چه کسی که به 

کشور لطمه می زند. 
  شهدای کشتی گیر

دبیر در ادامه در خصوص شهدای کشتی گیر گفت: 1500 
شهید کشتی گیر در کشور داریم و تا روزی که طاقت داشته 
باشم، باید کتاب شان در بیاید. ماهی 2 کتاب باید با ادبیات 
کشتی گیری بیرون بیاید چون هر جامعه ای ادبیات خودش 
را دارد؛ کشتی لات ولوتی خوشگل است. روزی از سمت 
آن هاست، نه ما. به وزیر گفتم تیر ماه کارم تمام می شود و 
دیگر نمی آیم، به من گفت نمی شود کنتور صفر کنی؟ به او 
گفتم اصلا ببین خودت هستی! با او شوخی داریم و دوست 
هستیم.  رئیس فدراسیون تصریح کرد: روسای هیات ها این جا 
هستند چون کشتی دارد پوست اندازی درست وحسابی 
می کند. تیم دوم و سوم فرنگی ما در آذربایجان به فینال 
جام جهانی رفته و ترکیه قهرمان جهان را برده. تیم های ما 
یک روز 3 مدال می گرفتند و امروز بچه ها با 9 نفر 7 مدال 
می گیرند. ما قهرمان داریم، عرضه نداریم مثل هالیوودی ها 
بسازیم. این ها را باید بولد کنیم، نه اینکه 5 یا 6 مدال دارد. به 
درک؛ چه کاری برای خدا کرده؟ ما باید همیشه به اعمال و 

کار های خودمان ناظر باشیم. 

 بیــن المــلل
 ستاره نروژی منچسترسیتی بیشتر از 10 باشگاه در فصل 
جاری لیگ برتر انگلیس گلزنی کرده است. به گزارش دیلی 
میل، منچسترسیتی در دیدار برابر فولام در هفته سیزدهم 
رقابت های لیگ برتر انگلیس با نتیجه دو بر یک به پیروزی دست 
پیدا کند. سیتی در حالی در این بازی به پیروزی رسید که تا 
دقیقه 95 بازی با تساوی یک بر یک دنبال می شد که ارلینگ 
هالند موفق شد از روی نقطه پنالتی گلزنی کند تا تیمش سه 
امتیاز ارزشمند را به دست آورد. این فوق ستاره نروژی که در 
تابستان راهی سیتی شد عملکرد خیره کننده ای در فیروزه ای 
پوشان داشته است. او در 13 بازی موفق به زدن 1۸ گل شده 
است تا در نخستین فصل حضورش در لیگ جزیره با اقتدار 

10 در صدر جدول بهترین گلزنان قرار گیرد. هالند بیشتر از 
تیم در فصل جاری لیگ جزیره گلزنی کرده است. 

مجموع گل های تیم های منچستر یونایتد، 
پالاس، وستهام،  چلسی، کریستال 

اورتون، بورنموث، استون ویلا، 
ساوتهمپتون، ولورهمپتون و 
گل   1۸ به  تاکنون  ناتنگهام 

نرسیده است این درحالی است که 
 در سیتی هالند به تنهایی 1۸ گل به ثمر

 رسانده است.


